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19 srpna, 2024

Nyní se připravuje ke schválení v EU i vakcína proti
opičím neštovicím pro děti od 12 let

necenzurovanapravda.cz/2024/08/nyni-se-pripravuje-ke-schvaleni-v-eu-i-vakcina-proti-opicim-nestovicim-pro-deti-
od-12-let

Opičí neštovice, politicky korektně nazývané mpox, jsou nyní jedním
ze dvou vážných kandidátů na budoucí plandemii. Ta zcela jistě
přijde, otázka tedy není zda, ale kdy. A tím nejdůležitějším je
samozřejmě – podobně jako u Covidu – zajištění těch „správných“
vakcín.

Vakcíny pro dospělé již vyrobeny jsou, nyní se chystá také schválení
„vakcín“ pro děti od 12 let. Přípravky pro mladší děti budou jistě
velmi záhy následovat…

Bavarian Nordic’s Mpox vakcína by měla být schválena i pro děti a
dospívající. Vzhledem k relativně nízkému ochrannému účinku
vyvstává také otázka ohledně potenciálního poměru škod a přínosů
v důsledku vedlejších účinků. Propaganda očkování už ale nabírá na
síle.

Výrobce vakcín Bavarian Nordic oznámil, že požádá o schválení své
vakcíny Mpox pro děti a dospívající ve věku 12 a více let v EU. To
vyvolalo kritiku odborníků, kteří zpochybňují potřebu takového
schválení. 

Podle lékařského komentátora dr. Johna Campbella je
pravděpodobnost trvalého přenosu opičích neštovic v západních
zemích „pozoruhodně nízká.“ Zdůrazňuje, že nemoc se přenáší
především blízkým fyzickým kontaktem.

Infekci se lze tedy snadno vyhnout, pokud jsou dodržována základní
hygienická opatření. Zejména proto, že jde o nemoc, která se šíří
především pohlavním stykem.
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Campbell také upozorňuje, že podle CDC u adolescentů obecně
není zvýšené riziko závažných onemocnění. Ohroženi jsou zejména
lidé s oslabeným imunitním systémem, malé děti do jednoho roku a
těhotné ženy – nikoli však zdraví teenageři. Kritici proto vidí žádost o
schválení tak, že slouží především ekonomickým zájmům výrobce.

„To nám samozřejmě neříká nic o tom, kolik peněz by výrobci mohli
vydělat na vakcíně,“ řekl Campbell. V případě rozsáhlé očkovací
kampaně by finanční pobídky byly značné. Pouhé prohlášení opičích
neštovic za „globální zdravotní nouzi“ způsobilo prudký nárůst ceny
akcií společnosti Bavarian Nordic .

Omezená je také účinnost vakcíny. Ochrana po dvou dávkách je
podle Campbella jen kolem 66 procent a po jedné dávce jen 35
procent. Odborníci proto nabádají k opatrnosti ohledně případného
schvalování pro děti a mládež.

Na základě současných znalostí se široká očkovací kampaň pro tuto
věkovou skupinu nejeví jako opodstatněná. Rizika spojená s
možnými vedlejšími účinky vakcín jsou větší než rizika v případě
nákazy,

V Kanadě už lidé praktikují osvědčenou očkovací propagandu. V
první polovině roku 2024 bylo v Torontu 93 případů opičích neštovic,
přičemž „70 procent z nich nebylo plně proočkovaných.“

A naopak to také znamená, že 30 procent případů dostalo alespoň
dvě dávky vakcíny – a přesto onemocnělo. Něco podobného už
známe z dob Covidu…

Ohodnoťte tento příspěvek!
[Celkem: 6 Průměrně: 5]

 
 


